
Zápis z jednání Správní rady Spolku rodičů a přátel ZŠ a MŠ Klecany 
ze dne 10. září 2013 

Program jednání 

1) Prezence, přivítání členů a hostů  
Zasedání rady je usnášeníschopné, počet přítomných členů (včetně plných mocí) 9,  
omluveno 3, neomluveno 2, host Mgr. Vladimír Lacina. 

2) Seznámení členů rady s činností předsedy a místopředsedy za období od 15.5.13  
Úspěšně se podařilo dokončit založení spolku. Proběhlo rozdělení peněz třídním učitelkám, 
celkem předáno 29.550,- Kč. Viz výběry z transparentního účtu.  Některé třídní učitelky fond 
využily celý, jiné si ho ponechaly pro použití v letošním roce. Zbývající peníze pro jednotlivé 
třídy jsou u pana ředitele v trezoru rozdělené do obálek na třídy. Do obálek pak učitelé dávají 
účtenky.  Z hlediska administrativy by bylo lepší, pokud by mohl spolek účtovat v souladu se 
školním rokem od září a ne k 31.12. Vznesen dotaz na FÚ, zatím bez odpovědi. Firmy možnost 
hospodářského roku mají, asi by to mělo být možné i u sdružení.  

3) Stav členů a plateb čl. příspěvků za II. pol. šk. roku 2012/13 po jednotlivých třídách 
Předány jmenné seznamy členů a stav placení příspěvků jednotlivým třídním důvěrníkům. 
Celkem vybráno 58.150,-. V některých třídách je účast téměř 100%, v dalších je činnost SRPŠ 
méně úspěšná. Viz. další bod. Na zítřejších třídních schůzkách příspěvek třídní důvěrníci 
připomenou, včetně informace o čísle účtu a jeho výši. 

4) Projednání činnosti resp. nečinnosti jednotlivých třídních důvěrníků, týká se zejména 
bývalé 7.A – p. Kopsová a částečně 3.B – p. Brožová a 2.A – p. Nováková 
Nutné řešit v součinnosti s třídními učiteli. Pan ředitel přislíbil pomoc.  

5) Informace o stavu a výši zůstatku na účtu Spolku 
Zůstatek na účtu 28.700,-. 

6) Projednání činnosti na další období (nový školní rok) 
 -  volby nových třídních důvěrníků v 1.A, 1.B, 6.A, 6.B 
 Volba důvěrníků v těchto třídách by měla proběhnout zítra v rámci třídních schůzek. 

 - termíny plateb čl. příspěvků na I.pol.  a termín převodu části peněz tř. učitelům 
Výše příspěvků stejná, termín platby nejpozději do konce října. 
 - návrhy na použití členských příspěvků určených pro celou školu 
Vzhledem k probíhající rekonstrukci školy ponecháno rozhodnutí o použití příspěvků na 
později až bude mít vedení školy lepší představu, co bude škola potřebat. Předběžně  
diskutována možnost dovybavení pomůcek na TV nebo podpoření knihovny.  
 - termín další valné hromady a zasedání Správní Rady 
Konání valné hromady navrženo na 13.11., kdy budou třídní schůzky.  
Rada spolku by se sešla cca týden předem, aby byl čas vše připravit. 

7) Informace k možnosti získání dalších finančních prostředků od různých institucí, firem a 
dotačních programů  
Zatím nejsou žádné návrhy. Rada by přivítala jakoukoli aktivitu rodičů v této oblasti. 

8) získání účtenek od jednotlivých třídních učitelů za nákupy z „jejich“ peněz 
Předání účtenek proběhne cca na konci týdne. 

9) různé + diskuze  
Diskutován způsob  organizace družiny a odchody dětí do kroužků a do ZUŠ. Pan ředitel 
předpokládá, že by byl vytvořeno oddělení, kde by mohly být děti , které odcházejí ten den 
na kroužky dříve, tak aby nebyl rušen program ostatních (vycházky apod.) 

10)  závěr 
 

         Zapsal:  Skala  
 


